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Längdskidåkning växer som motions och tävlingsform i Sverige. Var femte startande i 

Vasaloppet 2015 var från Stockholm och andra lopp lockar allt fler i alla åldrar. Stadens 

skidspår är kraftigt underdimensionerade och det saknas en arena för skidsport i staden vilket 

innebär att skidåkare lämnar staden i jakten på skidspår och möjligheter att träna.  

 Vi vill därför att nämndens egen investeringsbudget ska prioritera fler, tryggare och bättre 

motionsspår sommar- som vintertid med möjlighet till konstsnö. 

 Det är anmärkningsvärt att den rödgrönrosa majoriteten inte med ett enda ord nämner 

skateparken i Högdalen i stadens budget för 2016. Detta trots tidigare löften om att parken ska 

byggas klart. Kristdemokraterna vill att skateparken färdigställs enligt ursprunglig plan för att 

kunna användas för alla discipliner och ges möjlighet att arrangera de evenemang och 

tävlingar som den var avsedd för. Vi avsatte därför medel för detta i stadens budget för 2016. 

Den rödgrönrosa majoriteten måste avslutningsvis sätta ner foten vad gäller bandyhallen i 

Tallkrogen och ge besked om bandyns framtid i Stockholmsregionen. Genom åren har en rad 

olika besked om bandyhallen getts och det finns skäl att starkt ifrågasätta hur den genomförda 

upphandlingen har utförts. 

Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

Reservation 
Bo Sundin (M), Daniele Fava (L) samt Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet till för-

mån för sina egna förslag till beslut. 

 

§ 139 
Utbyte av uttjänt konstgräs liksom toppbeläggning av 
friidrottsbanor på Hammarbyhöjdens idrottsplats - Inriktnings- och 
genomförandebeslut.  
Dnr 08.03.01/802/2015 

 

 

BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag för utbyte av uttjänt konstgräs samt 

toppbeläggningen av friidrottsytorna på Hammarbyhöjdens IP till en sammanlagd 

reinvesteringskostnad om 4,0 mnkr som förvaltningen beställer av fastighetskontoret 

för utförande.  
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2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att teckna tillägg till nuvarande hyresavtal 

med fastighetskontoret om  

0,5 mnkr år 1. 

 

Ärendet 
I idrottsnämndens investeringsprogram om idrottsinvesteringar för 2016 finns sammantaget 

16,0 mnkr upptaget för att byta ut uttjänt konstgräs liksom toppbeläggningar av 

friidrottsbanor på några av stadens idrottsplatser. Detta projekt avser Hammarbyhöjdens IP,  

där kostnaden beräknas till totalt 4,0 mnkr. Arbetena är planerade att utföras under sommaren 

2016 och vara klara till höstens skolstart samma år.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 
 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

§ 140 
Utbyte av uttjänt konstgräs samt toppbeläggning av friidrottsbanor 
på Västberga idrottsplats - Inriktnings- och genomförandebeslut  
Dnr 08.03.01/801/2015 

 

BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag för utbyte av uttjänt konstgräs liksom 

toppbeläggningen av friidrottsytorna på Västberga IP till en sammanlagd 

reinvesteringskostnad om 4,0 mnkr som förvaltningen beställer av fastighetskontoret 

för utförande.  

  

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att teckna tillägg till nuvarande hyresavtal 

med fastighetskontoret om  

0,5 mnkr år 1. 

 

Ärendet 
I idrottsnämndens investeringsprogram om idrottsinvesteringar för 2016 finns sammantaget 

16,0 mnkr upptaget för att byta ut uttjänt konstgräs liksom toppbeläggningar av 

friidrottsbanor på några av stadens idrottsplatser. Detta projekt avser Västberga IP och kostna-

den beräknas till totalt 4,0 mnkr. Arbetena är planerade att utföras under sommaren 2016 och 

vara klara till höstens skolstart samma år.  

 


